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Dziś w Dąbrowie Tarnowskiej marszałek Adam Jarubas spotka się ze starostą dąbrowskim w województwie małopolskim
Wiesław  Krajewski  oraz  przedstawicielami  samorządu  województwa  małopolskiego.  Rozmowa  dotyczyć  będzie
planowanej budowy mostu na Wiśle w Nowym Korczynie.

Dziś w Dąbrowie Tarnowskiej marszałek Adam Jarubas spotka się ze starostą dąbrowskim w województwie
małopolskim Wiesław Krajewski oraz przedstawicielami samorządu województwa małopolskiego. Rozmowa
dotyczyć będzie planowanej budowy mostu na Wiśle w Nowym Korczynie.
Most  byłby elementem niezwykle  ważnego ciągu komunikacyjnego,  łączącego południe  regionu świętokrzyskiego z
Małopolską.  Istniejąca  w  Nowym Korczynie  przeprawa promowa przez  Wisłę  nie  jest  w  stanie  zapewnić  sprawnej
komunikacji między oboma województwami, nie daje możliwości rozwoju naszego regionu i nie odpowiada obecnym
standardom komunikacyjnym.  Przedłużenie drogi wojewódzkiej Nr 973 od Buska Zdroju przez Nowy Korczyn i na drugą
stronę rzeki aż do Dąbrowy Tarnowskiej i węzła autostradowego otworzyłoby południe naszego regionu na połączenia z
Ukrainą i na Zachód Europy.
Inwestycja może ruszyć najwcześniej około 2011 – 2012 roku. Nie jest też wykluczone, że planowana przeprawa w
Nowym Korczynie będzie mostem drogowo – kolejowym.       


